
 
Zapisnik 

 sa 44. sjednice Općinskog vijeća Općine Ferdinandovac  
održane 31. ožujka 2025. godine 

 
 Sjednicu je sazvao predsjednik Općinskog vijeća Općine Ferdinandovac, gosp. Branko 
Patačko, Sazivom KLASA: 024-02/25-02/2, URBROJ: 2137-15-25-1 od 26. ožujka 2025. godine. 
 Sjednica je bila javna i održana u Općini Ferdinandovac (općinska vijećnica), Trg slobode 28, 
s početkom u 20:00 sati. 
 

Na sjednici su bili nazočni članovi Općinskog vijeća: 
1. Ljubica Penezić, potpredsjednica, 
2. Vjekoslav Grguljaš, 
3. Hrvoje Fuček, 
4. Ivan Turbelija, 
5. Darko Marić, 
6. Martina Jendrijev Tomašek, 
7. Božidar Jendrijev. 
 
 
Odsutni članovi: 
1. Branko Patačko, predsjednik, 
2. Milan Kolar. 
 
Ostali nazočni : 
- Vjekoslav Maletić, općinski načelnik Općine Ferdinandovac, 
- Helena Smrček, mag. iur., pročelnica JUO-a Općine Ferdinandovac, 
 
Zapisnik je vodila: Helena Smrček. 
 
S obzirom da je predsjednik Općinskog vijeća, g. Branko Patačko, bio spriječen, sjednicu je 

vodila potpredsjednica, gđa. Ljubica Penezić. 
 
Potpredsjednica Općinskog vijeća, gđa. Ljubica Penezić, otvorila je 44. sjednicu Općinskog 

vijeća Općine Ferdinandovac te je pozdravila sve nazočne. 
POTPREDSJEDNICA: Utvrđujem da je na ovoj, 44. sjednici Općinskog vijeća Općine 

Ferdinandovac nazočno 7 (sedam) članova Vijeća. Odsutni su predsjednik Općinskog vijeća, g. 
Branko Patačko i g. Milan Kolar koji su opravdali svoju odsutnost. Tako da postoji kvorum za 
pravovaljano donošenje odluka na ovom tijelu.  

POTPREDSJEDNICA: Prije nego što počnemo s rješavanjem Dnevnog reda, dajem na 
usvajanje Zapisnik sa 43. sjednice Općinskog vijeća Općine Ferdinandovac koja je održana 25. 
veljače 2025. godine.  

Ima li primjedbi na Zapisnik? 
POTPREDSJEDNICA: Utvrđujem da nema primjedbi, te dajem na usvajanje Zapisnik sa 43. 

sjednice Općinskog vijeća Općine Ferdinandovac. Tko je  „ZA“, tko je  „UZDRŽAN“, a tko  „PROTIV“?  
Konstatiram da je Zapisnik sa 43. sjednice Općinskog vijeća Općine Ferdinandovac od 25. 

veljače 2025.  godine verificiran jednoglasno sa 7 (sedam) glasova „ZA“. 
POTPREDSJEDNICA: Predlažem da krenemo na usvajanje Dnevnog reda 44. sjednice. Da li 

ima nekih primjedbi ili prijedloga izmjena predloženog Dnevnog reda ? Budući da nema,  dajem na 
usvajanje Dnevni red 44. sjednice. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“?  



Konstatiram da je za 44. sjednicu Općinskog vijeća Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 7 
(sedam) glasova „ZA“ usvojen sljedeći: 
 

 
Dnevni red: 

1. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o usklađenju imovine i vlastitih izvora Općine 
Ferdinandovac, 

2. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o odabiru najpovoljnije ponude u postupku 
jednostavne nabave: Rekonstrukcija dijela nerazvrstane ceste u ulici Trepče, ev. broj: 
12/25, 

3. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o odabiru najpovoljnije ponude u postupku 
jednostavne nabave: Uređenje parkirališta na području Općine  Ferdinandovac, ev. broj: 
13/25, 

4. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o utvrđivanju interesa za davanje u zakup 
poslovnog prostora Općine Ferdinandovac bez provođenja javnog natječaja, 

5. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o izmjeni Odluke o nerazvrstanim cestama na 
području Općine Ferdinandovac, 

6. Razmatranje prijedloga i donošenje Oduke o načinu ostvarivanja prednosti pri upisu 
djece u Dječji vrtić Košutica Ferdinandovac, 

7. Razmatranje i usvajanje Izvješća o radu općinskog načelnika Općine Ferdinandovac za 
razdoblje od 1. srpnja do 31. prosinca 2024. godine, 

8. Razmatranje i usvajanje izvješća o korištenju sredstava Proračunske zalihe Proračuna 
Općine Ferdinandovac za 2024. godinu, za razdoblje od 1. srpnja do 31. prosinca 2024. 
godine, 

9. Razmatranje i usvajanje Izvješća o primjeni agrotehničkih mjera na području Općine 
Ferdinandovac u 2024. godini. 

10. Razmatranje i usvajanje Izvješća o radu davatelja javne usluge za 2024. godinu, 
11. Razno prijedlozi, primjedbe i upiti članova Općinskog vijeća općinskim tijelima. 

 
 

POTPREDSJEDNICA: Prelazimo na rješavanje točke 1. Dnevnog reda. 
 

Točka 1. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o usklađenju imovine i vlastitih izvora  

Općine Ferdinandovac 
 

POTPREDSJEDNICA: U materijalima za sjednicu, primili smo prijedlog Odluke o usklađenju 
imovine i vlastitih izvora Općine Ferdinandovac. Dajem riječ općinskom načelniku. 

OPĆINSKI NAČELNIK: Općina od svog nastanka od 1993. godine vodi poslovne knjige te je 
negdje tokom godina došlo do određenih pogrešaka u knjiženju. Tako je prema podacima iz 
bilance Općine Ferdinandovac na dan 31. prosinca  2024. godine stanje nefinancijske i financijske 
imovine na razredu 0 iskazano je u vrijednosti 4.729.306,10 eura, a stanje vlastitih izvora iz 
proračuna ima iskazano stanje 4.731.267,32 eura. Što predstavlja razliku od 1.961,22 eura, 
odnosno 0,041%. Razlika se pojavljivala i u bilanci stanja proteklih godina, što ukazuje na 
vjerojatnost učinjene pogreške knjigovodstvenog evidentiranja u prethodnim godinama. Kako bi se 
to ispravilo potrebno je donošenje predložene Odluke radi usklađenja imovine i vlastitih izvora 
Općine Ferdinandovac. 

POTPREDSJEDNICA: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? 
Budući da nema, zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na donošenje prijedlog Odluke o 
usklađenju imovine i vlastitih izvora Općine Ferdinandovac. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je 
„UZDRŽAN“?   



Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 7 (sedam) glasova 
„ZA“ donijelo:  

Odluku o usklađenju imovine i vlastitih izvora Općine Ferdinandovac. 
Odluka o usklađenju imovine i vlastitih izvora Općine Ferdinandovac, nalazi se u privitku 

ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
 

 POTPREDSJEDNICA: Prelazimo na točku 2. Dnevnog reda. 
 

Točka 2. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o odabiru najpovoljnije ponude u postupku 

jednostavne nabave: Rekonstrukcija dijela nerazvrstane ceste u ulici Trepče, ev. broj: 12/25 
 

POTPREDSJEDNICA: U materijalima za sjednicu, primili smo prijedlog Odluke o odabiru 
najpovoljnije ponude u postupku jednostavne nabave: Rekonstrukcija dijela nerazvrstane ceste u 
ulici Trepče, ev. broj: 12/25. Dajem riječ općinskom načelniku. 

OPĆINSKI NAČELNIK objasnio da se radi o asfaltiranju dva odvojka ulice Trepče u ukupnoj 
duljini od 400,00 metara. Kako su veće ceste asfaltirane, sada se prelazi na asfaltiranje manjih 
odvojaka gdje postoje kućanstva kako bi se svima mještanima omogućilo da imaju asfaltiranu 
cestu uz kuću. Za izvještavanje o provedenom postupku nabave načelnik je zadužio Helenu Smrček, 
pročelnicu JUO Općine Ferdinandovac. 

HELENA SMRČEK, pročelnica JUO Općine Ferdinandovac: Općina Ferdinandovac provela je 
postupak Jednostavne nabave: Rekonstrukcija dijela nerazvrstane ceste u ulici Trepče, evidencijski 
broj nabave: 12/25. Procijenjena vrijednost nabave iznosila je 32.000,00 eura (bez PDV-a). 
Postupak Jednostavne nabave proveden je ograničenim prikupljanjem ponuda - slanjem Poziva na 
dostavu ponuda na adrese 3 (tri) gospodarska subjekta po izboru Naručitelja. Pozivi za dostavu 
ponuda dostavljeni su na e-mail adrese sljedeća 3 (tri) gospodarska subjekta: 1. CESTE d.d., 
Kupinovac, Bjelovar, 2. PZC VARAŽDIN d.d., Varaždin i 3. ŽUPANIJSKE CESTE ZAGREBAČKE 
ŽUPANIJE d.o.o., Goričica, Donja Zelina. U roku za dostavu ponuda, pristigle su ponude ponuditelja 
CESTE d.d., Kupinovac, Bjelovar, s ponuđenim iznosom od 31.995,69 eura (bez PDV-a) odnosno 
39.994,61 eura (s PDV-om) te ponuda ponuditelja PZC VARAŽDIN d.d., Varaždin, s ponuđenim 
iznosom cijene koja iznosi 40.559,07 eura (bez PDV-a), odnosno 50.698,84 eura (s PDV-om). Nakon 
otvaranja, pregleda i ocjene dostavljenih ponuda, stručno povjerenstvo odbilo je Ponudu 
ponuditelja PZC VARAŽDIN d.d. kao neprihvatljivu, jer cijena ponude prelazi planirana odnosno 
osigurana novčana sredstva Naručitelja. Kako je ponuda ponuditelja ponuditelja CESTE d.d. jedina 
valjana i prihvatljiva predlaže se odabir ponude navedenog ponuditelja. 

POTPREDSJEDNICA: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ?  
IVAN TURBELIJA, član: Kolika će biti duljina i širina ceste ?  
OPĆINSKI NAČELNIK: Ukupna duljina, oba odvojka zajedno, je 400,00 metara, a širina 3,00 

metra. 
POTPREDSJEDNICA: Da li ima još nekih pitanja ? Budući da nema, zaključujem ovu točku 

Dnevnog reda i dajem na donošenje prijedlog Odluke o odabiru najpovoljnije ponude u postupku 
jednostavne nabave: Rekonstrukcija dijela nerazvrstane ceste u ulici Trepče, ev. broj: 12/25. Tko je 
„ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   

Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 7 (sedam) glasova 
„ZA“ donijelo:  

Odluku o odabiru najpovoljnije ponude u postupku jednostavne nabave: Rekonstrukcija 
dijela nerazvrstane ceste u ulici Trepče, ev. broj: 12/25. 

Odluka o odabiru najpovoljnije ponude u postupku jednostavne nabave: Rekonstrukcija 
dijela nerazvrstane ceste u ulici Trepče, ev. broj: 12/25, nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini 
njegov sastavni dio. 

 
 POTPREDSJEDNICA: Prelazimo na točku 3. Dnevnog reda. 



 
 

Točka 3. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o odabiru najpovoljnije ponude u postupku 

jednostavne nabave: Uređenje parkirališta na području Općine  Ferdinandovac, ev. broj: 13/25 
 

POTPREDSJEDNICA: U materijalima za sjednicu, primili smo prijedlog Odluke o odabiru 
najpovoljnije ponude u postupku jednostavne nabave: Uređenje parkirališta na području Općine  
Ferdinandovac, ev. broj: 13/25. Dajem riječ općinskom načelniku. 

OPĆINSKI NAČELNIK objasnio da se radi o proširenju parkirališta uz Dječji vrtić Košutica 
Ferdinandovac. Navedeno zbog povećanja kapaciteta vrtića otvaranjem nove odgojno-obrazovne 
skupine prošle godine pa je potreban i veći broj parkirnih mjesta za roditelje i odgojitelje. Za 
izvještavanje o provedenom postupku nabave načelnik je zadužio Helenu Smrček, pročelnicu JUO 
Općine Ferdinandovac. 

HELENA SMRČEK, pročelnica JUO Općine Ferdinandovac: Općina Ferdinandovac provela je 
postupak Jednostavne nabave: Uređenje parkirališta na području Općine  Ferdinandovac, ev. broj: 
13/25. Procijenjena vrijednost nabave iznosila je 16.000,00 eura (bez PDV-a). Postupak 
Jednostavne nabave proveden je ograničenim prikupljanjem ponuda - slanjem Poziva na dostavu 
ponuda na adrese 3 (tri) gospodarska subjekta po izboru Naručitelja. Pozivi za dostavu ponuda 
dostavljeni su na e-mail adrese sljedeća 3 (tri) gospodarska subjekta: 1. CESTE d.d., Kupinovac, 
Bjelovar, 2. PZC VARAŽDIN d.d., Varaždin i 3. ŽUPANIJSKE CESTE ZAGREBAČKE ŽUPANIJE d.o.o., 
Goričica, Donja Zelina. U roku za dostavu ponuda, pristigle su ponude ponuditelja CESTE d.d., 
Kupinovac, Bjelovar, s ponuđenim iznosom od 15.935,73 eura (bez PDV-a) odnosno 19.919,66 eura 
(s PDV-om) te ponuda ponuditelja PZC VARAŽDIN d.d, Varaždin, s ponuđenim iznosom cijene koja 
iznosi 18.891,10 eura (bez PDV-a), odnosno 23.613,88 eura (s PDV-om). Nakon otvaranja, pregleda 
i ocjene dostavljenih ponuda, stručno povjerenstvo odbilo je Ponudu ponuditelja PZC VARAŽDIN 
d.d. kao neprihvatljivu, jer cijena ponude prelazi planirana odnosno osigurana novčana sredstva 
Naručitelja. Kako je ponuda ponuditelja ponuditelja CESTE d.d. jedina valjana i prihvatljiva predlaže 
se odabir ponude navedenog ponuditelja. 

POTPREDSJEDNICA: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ?  
HRVOJE FUČEK, član: Na kojoj strani se proširuje parkiralište ?  
OPĆINSKI NAČELNIK: Na zapadnoj strani, uz ogradu Dječjeg vrtića. 
POTPREDSJEDNICA: Da li ima još nekih pitanja ? Budući da nema, zaključujem ovu točku 

Dnevnog reda i dajem na donošenje prijedlog Odluke o odabiru najpovoljnije ponude u postupku 
jednostavne nabave: Uređenje parkirališta na području Općine  Ferdinandovac, ev. broj: 13/25. 
Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   

Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 7 (sedam) glasova 
„ZA“ donijelo:  

Odluku o odabiru najpovoljnije ponude u postupku jednostavne nabave: Uređenje 
parkirališta na području Općine  Ferdinandovac, ev. broj: 13/25. 

Odluka o odabiru najpovoljnije ponude u postupku jednostavne nabave: Uređenje 
parkirališta na području Općine  Ferdinandovac, ev. broj: 13/25, nalazi se u privitku ovog 
Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 

 
 POTPREDSJEDNICA: Prelazimo na točku 4. Dnevnog reda. 
 
 
 
 
 
 
 



 
Točka 4. 

Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o utvrđivanju interesa za davanje u zakup 
poslovnog prostora Općine Ferdinandovac bez provođenja javnog natječaja 

 
POTPREDSJEDNICA: Primili smo prijedlog Odluke o utvrđivanju interesa za davanje u zakup 

poslovnog prostora Općine Ferdinandovac bez provođenja javnog natječaja. Dajem riječ 
općinskom načelniku. 

OPĆINSKI NAČELNIK: Trgovačko društvo Odašiljači i veze d.o.o. dostavilo je Općini zahtjev 
za zakup poslovnog prostora, površine 6,00 m2, u prizemlju Društvenog doma, ulaz s južne strane. 
Navedeno za potrebe realizacije projekta izgradnje agregacijske svjetlovodne infrastrukture i 
povezivanja ciljanih javnih korisnika u područjima u kojima ne postoji dostatan komercijalni interes 
za razvoj takve infrastrukture. Trgovačko društvo Odašiljači i veze d.o.o. pravna je osoba čiji 
osnivač je Republika Hrvatska. Obzirom na navedeno, moguće je davanje poslovnog prostora u 
zakup bez provođenja natječaja. Radi se o projektu koji je od interesa za naše mještane jer će se 
uvođenjem optike značajno ubrzati internet na području Općine. Planirano je da radovi uvođenja 
optike budu dovršeni do 2029. godine. Prostor koji je predmet zakupa se trenutno koristi kao 
skladište za sredstva za čišćenje Društvenog doma. Zakupnik će o svom trošku ogradit prostor tako 
da nama ostane dio za skladištenje pošto im nije potrebna cijela prostorija. Također će o svom 
trošku uredit prostor tako da ispunjava sve uvjete potrebne za instalaciju opreme i uređaja za 
privođenje prostora namjeni za koju se i daje u zakup. Predlažem donošenje Odluke o utvrđivanju 
interesa za davanje u zakup poslovnog prostora Općine Ferdinandovac bez provođenja javnog 
natječaja. Temeljem navedene odluke poslovni prostor dati će se u zakup Trgovačkom društvu 
Odašiljači i veze d.o.o. na neodređeno vrijeme, isključivo za prethodno navedenu namjenu.  

POTPREDSJEDNICA: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? 
Budući da nema, zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na donošenje  prijedlog Odluke o 
utvrđivanju interesa za davanje u zakup poslovnog prostora Općine Ferdinandovac bez 
provođenja javnog natječaja. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   

POTPREDSJEDNICA:  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 
7 (sedam) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Odluku o utvrđivanju interesa za davanje u zakup poslovnog prostora Općine 
Ferdinandovac bez provođenja javnog natječaja. 

Odluka o utvrđivanju interesa za davanje u zakup poslovnog prostora Općine 
Ferdinandovac bez provođenja javnog natječaja nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov 
sastavni dio. 

 
 POTPREDSJEDNICA: Prelazimo na rješavanje točke 5. Dnevnog reda. 
 
 

Točka 5. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o izmjeni Odluke o nerazvrstanim cestama  

na području Općine Ferdinandovac 
 

POTPREDSJEDNICA:  U materijalima za sjednicu, primili smo prijedlog Odluke o izmjeni 
Odluke o nerazvrstanim cestama na području Općine Ferdinandovac. Dajem riječ općinskom 
načelniku. 

OPĆINSKI NAČELNIK: Izmjenama Odluke mijenja se Mreža nerazvrstanih cesta koja je prilog 
Odluke na način da se dodaje nova cesta (NC26). Čestice su za sada u katastru označene kao poljski 
putevi, ali su u Prostornom planu označene kao nerazvrstana cesta. Uključenje ceste u Mrežu 
važno je i za potrebe aktiviranja bušotine u vlasništvu INA-e d.d. čime će Općina ostvarivati veće 
prihode od rudne rente. 



POTPREDSJEDNICA:  Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? 
Budući da nema, zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na donošenje prijedlog Odluke o 
izmjeni Odluke o nerazvrstanim cestama na području Općine Ferdinandovac. Tko je „ZA“, tko je 
„PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   
  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 7 (sedam) glasova 
„ZA“ donijelo:  

Odluku o izmjeni Odluke o nerazvrstanim cestama na području Općine Ferdinandovac.  
Odluka o izmjeni Odluke o nerazvrstanim cestama na području Općine Ferdinandovac, 

nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
 

 POTPREDSJEDNICA:  Prelazimo na rješavanje točke 6. Dnevnog reda. 
 
 

Točka 6. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Oduke o načinu ostvarivanja prednosti pri upisu djece 

 u Dječji vrtić Košutica Ferdinandovac 
 

POTPREDSJEDNICA:  U materijalima za sjednicu, primili smo prijedlog Oduke o načinu 
ostvarivanja prednosti pri upisu djece u Dječji vrtić Košutica Ferdinandovac. Dajem riječ općinskom 
načelniku. 

OPĆINSKI NAČELNIK: Izmjenama Zakona o predškolskom odgoju i obrazovanju propisano je 
da prednost pri upisu u vrtić imaju djeca koja do 1. travnja tekuće godine navrše četiri godine 
života. Ukoliko nema dosta mjesta za upis sve prijavljene djece u vrtić, ostala djeca upisuju se 
sukladno prednostima koje su propisane Zakonom, a za koje je osnivač vrtića svojim aktom 
određuje način na koji će se bodovati te prednosti. Prijedlogom Odluke propisano je bodovanje 
dok će sam način upisa propisati Vrtić svojim pravilnikom. Ukoliko na upisima bude dovoljno 
mjesta da se upišu sva prijavljena djeca bodovanje se neće vršiti. 

POTPREDSJEDNICA:  Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? 
Budući da nema, zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na donošenje prijedlog Oduke o 
načinu ostvarivanja prednosti pri upisu djece u Dječji vrtić Košutica Ferdinandovac. Tko je „ZA“, tko 
je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   
  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 7 (sedam) glasova 
„ZA“ donijelo:  

Oduku o načinu ostvarivanja prednosti pri upisu djece u Dječji vrtić Košutica 
Ferdinandovac.  

Oduka o načinu ostvarivanja prednosti pri upisu djece u Dječji vrtić Košutica 
Ferdinandovac, nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 

 
 POTPREDSJEDNICA:  Prelazimo na rješavanje točke 7. Dnevnog reda. 
 

Točka 7. 
Razmatranje i usvajanje Izvješća o radu općinskog načelnika Općine Ferdinandovac za 

razdoblje od 1. srpnja do 31. prosinca 2024. godine 
 
POTPREDSJEDNICA: primili smo Izvješće o radu općinskog načelnika Općine Ferdinandovac 

za razdoblje od 1. srpnja do 31. prosinca 2024. godine. Dajem riječ općinskom načelniku. 
OPĆINSKI NAČELNIK: Ovim Izvješćem prikazane su aktivnosti kako općinskog načelnika tako 

i Općinskog vijeća i JUO Općine Ferdinandovac u razdoblju od 1. srpnja do 31. prosinca 2024. 
godine, obzirom da sva tijela Općine zajednički djeluju u obavljaju poslova Općine. Rad Općine 
funkcionirao je prema planu i bez većih poteškoća. Poduzimane su sve aktivnosti nužne za zakonit 
rad Općine, pravodobno izvršenje svih obveza  te aktivnosti prijave i realizacije projekata. 
Nastavljena je dobra suradnja s Dječjim vrtićem Košutica, Osnovnom školom Ferdinandovac i 



udrugama s područja Općine. Zajedničkom i učinkovitom suradnjom Općinskog vijeća i općinskog 
načelnika završen je dio projekata kojima se unaprijedio komunalni i društveni standard 
sufinancirani iz nacionalnih izvora dok su nedovršeni projekti nastavljeni u 2025. godini. 
Nastavljeni su EU projekti koji su započeli u prethodnim izvještajnim razdobljima. Poticao se razvoj 
turizma i poljoprivrede. Sufinanciran je rad dječjeg vrtića i aktivnosti osnovne škole. Uložena su 
sredstva i trud radi osiguranja dostupnosti i kontinuiteta primarne zdravstvene zaštite na području 
Općine. Nastavilo se s provođenjem dosadašnjih demografskih i socijalnih mjera, a uvedene su i 
nove s ciljem demografskog oporavka i ostvarivanja javnih potreba u socijalnoj skrbi. U narednom 
izvještajnom razdoblju očekuje se nastavak uspješnog djelovanja svih općinskih tijela radi daljnjeg 
doprinosa poboljšanju uvjeta života na području Općine. Detaljan prikaz aktivnosti te projekata i 
ulaganja s iznosima vidljiv je u izvješću, otvoren sam za pitanja ili pojašnjenja ako treba. 

POTPREDSJEDNICA: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? 
Budući da nema, zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na usvajanje Izvješće o radu 
općinskog načelnika Općine Ferdinandovac za razdoblje od 1. srpnja do 31. prosinca 2024. godine. 
Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   

Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 7 (sedam) glasova 
„ZA“ donijelo:  

Zaključak o usvajanju Izvješća o radu općinskog načelnika Općine Ferdinandovac za 
razdoblje od 1. srpnja do 31. prosinca 2024. godine. 

Zaključak o usvajanju Izvješća o radu općinskog načelnika Općine Ferdinandovac za 
razdoblje od 1. srpnja do 31. prosinca 2024. godine, nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini 
njegov sastavni dio. 

 
 POTPREDSJEDNICA: Prelazimo na točku 8. Dnevnog reda. 
 

Točka 8. 
Razmatranje i usvajanje izvješća o korištenju sredstava Proračunske zalihe Proračuna 

Općine Ferdinandovac za 2024. godinu, za razdoblje od 1. srpnja do 31. prosinca 2024. godine 
 
POTPREDSJEDNICA: primili smo izvješća o korištenju sredstava Proračunske zalihe 

Proračuna Općine Ferdinandovac za 2024. godinu, za razdoblje od 1. srpnja do 31. prosinca 2024. 
godine. Dajem riječ općinskom načelniku. 

OPĆINSKI NAČELNIK: U izvještajnom razdoblju nisu korištena sredstva proračunske zalihe. 
POTPREDSJEDNICA: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? 

Budući da nema, zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na usvajanje izvješća o korištenju 
sredstava Proračunske zalihe Proračuna Općine Ferdinandovac za 2024. godinu, za razdoblje od 1. 
srpnja do 31. prosinca 2024. godine.  Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   

Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 7 (sedam) glasova 
„ZA“ donijelo:  

Zaključak o usvajanju izvješća o korištenju sredstava Proračunske zalihe Proračuna 
Općine Ferdinandovac za 2024. godinu, za razdoblje od 1. srpnja do 31. prosinca 2024. godine. 

Zaključak o usvajanju izvješća o korištenju sredstava Proračunske zalihe Proračuna 
Općine Ferdinandovac za 2024. godinu, za razdoblje od 1. srpnja do 31. prosinca 2024. godine, 
nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 

 
 

POTPREDSJEDNICA: Prelazimo na točku 9. Dnevnog reda. 
 
 
 
 
 



 
Točka 9. 

Razmatranje i usvajanje Izvješća o primjeni agrotehničkih mjera  
na području Općine Ferdinandovac u 2024. godini 

 
POTPREDSJEDNICA: U materijalima za sjednicu primili smo Izvješća o primjeni agrotehničkih 

mjera na području Općine Ferdinandovac u 2024. godini. Dajem riječ općinskom načelniku. 
OPĆINSKI NAČELNIK: Za izvještavanje po ovoj točci Dnevnog reda načelnik je zadužio Helenu 

Smrček, pročelnicu JUO Općine Ferdinandovac. 
HELENA SMRČEK, pročelnica JUO Općine Ferdinandovac:  Izvješće je izradio poljoprivredni 

redar te je u njemu prikazan nadzor izvršenja agrotehničkih mjera propisanih općinskom Odlukom. 
Poljoprivredni radar izvršio je u 2024. godini ukupno 51 nadzor slijedom kojih su u slučajevima 
nepridržavanja agrotehničkih mjera slana upozorenja i opomene (ukupno 36 postupanja) po 
kojima su vlasnici poljoprivrednih čestica postupali te nije bilo većih problema u provođenju mjera. 

POTPREDSJEDNICA: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ?  
IVAN TURBELIJA, član: Kojim aktom je uređeno pitanje odvoza fekalija iz septičkih jama? 
HELENA SMRČEK, pročelnica JUO Općine Ferdinandovac: Navedeno je regulirano općinskom 

Odlukom o komunalnom redu kojom je propisano vrijeme u kojem se može raditi odvoz. Također, 
vlasnik septičke jame može ju isprazniti na svoju česticu udaljenu najmanje 100 m od stambenih 
objekata uz obvezu zaoravanja. 

POTPREDSJEDNICA: Da li ima još nekih pitanja ? Budući da nema, zaključujem ovu točku 
Dnevnog reda i dajem na usvajanje Izvješća o primjeni agrotehničkih mjera na području Općine 
Ferdinandovac u 2024. godini. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   

Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 7 (sedam) glasova 
„ZA“ donijelo:  

Zaključak o usvajanju Izvješća o primjeni agrotehničkih mjera na području Općine 
Ferdinandovac u 2024. godini. 

Zaključak o usvajanju Izvješća o primjeni agrotehničkih mjera na području Općine 
Ferdinandovac u 2024. godini, nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
 

POTPREDSJEDNICA: Prelazimo na točku 10. Dnevnog reda. 
 

Točka 10. 
Razmatranje i usvajanje Izvješća trgovačkog društva Drava Kom d.o.o.  

o gospodarenju otpadom za 2024. godinu 
 

POTPREDSJEDNICA: Primili smo Izvješća trgovačkog društva Drava Kom d.o.o. o 
gospodarenju otpadom za 2024. godinu. Dajem riječ općinskom načelniku. 

OPĆINSKI NAČELNIK: ovim Izvješćem prikazan je rad davatelja javne usluge sakupljanja 
otpada na području Općine Ferdinandovac, tvrtke Drava Kom d.o.o., u 2024. godini. U izvješću je 
prikazana struktura zaposlenih te vozila za rad davatelja javne usluge. Prikazan je način sakupljanja 
otpada po vrstama otpada, kao i prikupljene količine i broj korisnika. U 2024. godini ukupan broj 
predaja miješanog otpada u prošloj godini iznosi preko 7500. Također, prikazane su i cijene odvoza 
otpada. Iz izvješća je vidljiv porast stope odvajanja otpada. Pozitivno je što je količina predanog 
miješanog otpada po stanovniku čak četiri puta manja u odnosu na nacionalni prosjek. Cijene 
odvoza su visoke, ali i opravdane u odnosu na cijenu zbrinjavanja na odlagalištu koju Drava Kom 
d.o.o. plaća Piškornici. Cijena zbrinjavanja miješanog otpada na Piškornici iznosi 86,00 eura +PDV, 
glomaznog 199,08 eura + PDV, tekstila 220,00 eura + PDV, a plastike čak 260,00 eura + PDV. 
Problem je u tome što se reciklabilni otpad slabo prodaje jer nema potražnje, osim za papir za koji 
je otkupna cijena 70,00 eura +PDV. Predlaže se prihvaćanje izvješća. 

 



POTPREDSJEDNICA: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? 
Budući da nema, zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na usvajanje Izvješće trgovačkog 
društva Drava Kom d.o.o. o gospodarenju otpadom za 2024. godinu. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, 
a tko je „UZDRŽAN“?   

 Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 7 (sedam) glasova 
„ZA“ donijelo:  

Zaključak o usvajanju Izvješća trgovačkog društva Drava Kom d.o.o. o gospodarenju 
otpadom za 2024. godinu. 

 Zaključak o usvajanju Izvješća trgovačkog društva Drava Kom d.o.o. o gospodarenju 
otpadom za 2024. godinu, nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
 
 POTPREDSJEDNICA: Prelazimo na točku 11. Dnevnog reda. 
 

Točka 11. 
Razno; prijedlozi, primjedbe i upiti članova Općinskog vijeća općinskim tijelima 

 
POTPREDSJEDNICA: Da li ima pitanja, prijedloga ili primjedbi pod ovom točkom Dnevnog 

reda ? 
 OPĆINSKI NAČELNIK: Idući tjedan planiramo sjednicu Općinskog vijeća radi usvajanja 
Godišnjeg izvještaja i izvještaja o izvršenju proračunskih programa, s obzirom da će uskoro biti 
raspisani lokalni izbori, a samim time i raspušteno Općinsko vijeće.  
Pri završetku su radovi I. faze izgradnje biciklističko-pješačke staze u Dravskoj ulici.  
Općina Ferdinandovac je jedna od četiri općine na području Koprivničko-križevačke županije kojoj  
je u partnerstvu s Županijom odobren projekt izgradnje punionice za električna vozila. 
Ministarstvo kulture odobrilo je Župi sredstva za saniranje temelja crkve u Ferdinandovcu. 
Odobren je projekt nadogradnje i energetske obnove Osnovne škole Ferdinandovac, ako sve bude 
po planu u 2026. godini će sva djeca pohađati u jednosmjensku nastavu. 
Sutra s radom u ordinaciji opće prakse u Ferdinandovcu kreće novi doktor. 
Općina Ferdinandovac jedna je od 79 JLS-a kojoj je temeljem uspješne prijave Ministarstvo 
prostornog uređenja, graditeljstva i državne imovine odobrilo projekt izgradnje višestambene 
zgrade za najam mladim osobama i mladim obiteljima. Troškovi izgradnje financirati će se iz 
državnog proračuna, a Općina je obvezna predati u državno vlasništvo česticu za izgradnju zgrade 
te osloboditi državu plaćanja komunalnog doprinosa. Izgradnja je planirana na čestici u ulici 
Augusta Šenoe koju je Općina naslijedila kao ošasnu imovinu iza pokojnog S. Grčića.  
 HRVOJE FUČEK, član: trebala bi se istražiti mogućnost da se u sklopu projekta aglomeracije 
na navedenu česticu stave cijevi većeg profila obzirom da će se graditi višestambena zgrada. 
 VJEKOSLAV GRGULJAŠ, član: Postoje problemi s preusmjerenjem prometa zbog radova na 
aglomeraciji kroz ulicu Orl, jer je uska cesta i zavoji su pa se kamioni otežano mimoilaze. Trebalo bi 
naći neko drugo prometno rješenje. 

OPĆINSKI NAČELNIK: S obzirom na dinamiku radova problem bi trebao biti riješen kroz koji 
dan jer će glavna cesta biti ponovno otvorena. 
 POTPREDSJEDNICA: Da li ima drugih pitanja, prijedloga ili primjedbi ? Budući da nema. 
Završavam sjednicu Općinskog vijeća Općine Ferdinandovac u 21:00 sati. 
 
 
ZAPISNIČAR:                                               POTPREDSJEDNICA: 
 
Helena Smrček                          Ljubica Penezić 


